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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 21. juni 2022  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Arne Langset, Maria Knapstad, Ingvil F. Næstby, Tor Åge Tømmervik 

(referent). 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen til møtet. 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta 

Arne orienterer fra siste kommunestyremøte: Eldresenteret er vedtatt solgt. Gjelder også 

Lysthusskogveien 11. 

Saken er lukket. 

 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Helge har purret og fått svar. Fylket purrer videre på Vegvesenet. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Intet nytt. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet og butikken.  

Områdeutvalget på Mindland har også hatt saken om parkering oppe. 

Tor Åge skriver til NFK. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget avventer forespørsel fra Fellesrådet ift innspill til videre prosess.  

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- 13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Gjennomgang av hus til salgs. Ellers intet nytt. 

 

- 05/22 Tilsetting av rektor på Tjøtta. 

Arne orienterte fra folkemøtet på Søvik. 

Saken stoppet i Formannskapet og endelig i Kommunestyret. 

Tor Åge orienterte om brev fra FAU til ordfører og varaordfører. 
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- 06/22 Vann til Valan. 

Helge orienterte om brev fra områdeutvalget til kommunen og svar. Svinesveien er planlagt 

oppgradert på vann og avløp 2028-2033. En fylkesveioppgradering kan fremskynde dette. 

Det foreligger flere mulige løsninger for vann og avløp, men endelig løsning er ikke valgt. 

Områdeutvalget sender dette til fylket og forsøker sette saken sammen med sak 08/21 

parkering ifm fergeleiet. 

Ansvar: Torill Jørgensen (Vann til Valan). Tor Åge Tømmervik (brev til fylket).  

 

3. Nye saker: 

 

-08/22 Fiber til Offersøya. 

Mobilt bredbånd fungerer stedvis dårlig på Offersøya. Vi ser på saken ift fibertilbud. 

Ansvar: Maria Knapstad. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Intet 

 

Neste møte 6. september 2022 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


